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Group Coordinator: Amanda Wu, Apple 

小组协调员：吴园园，苹果 

Group Members: 

小组成员： 

Apple Applied Materials Cisco 

CommScope Infineon Intel 

Qualcomm SD-3C Ubiquiti 

UL Vertiv Western Digital 

Huawei (Observer)   

 

Key Objective(s) ： 

主要目标： 

Work closely and cooperatively with industry members, associations, Chinese 

government and law enforcement to promote society’s IP awareness, to protect IPR 

owners’ rights, to protect consumers from being deceived and prevent them from 

serious health and safety risks posed by counterfeit products made with substandard 

materials and with poor performance. 

 

无线与集成电路行业小组致力与业界同行、行业协会、中国政府及执法部门等各

利益相关方紧密交流与合作，提升社会的知识产权意识，保护知识产权权利人的

合法权利，保护消费者权益，避免使用不合格材料制造的质量低下的假冒产品对

消费者的健康和安全造成严重损害。 

 

Introduction： 

介绍： 

Wireless & Integrated Circuit Industry Working Group (IWG) consists of major players 

from a wide range of industries such as integrated circuit, mobile telecommunication, 

networking equipment, computing, home lifestyle appliance and device. The 

manufacturing, distributing, and selling of counterfeit products are rampant in our IWG. 

We aim to work closely with law enforcement in China and all regions for cross-border 

investigations and raids. We aim to build up a platform for our IWG members to 



communicate, exchange and share best practices. We are dedicated to research and 

solve common issues facing our IWG members in IPR protection work.   

 

无线与集成电路行业小组成员来自集成电路、移动通信、网络设备、计算机、家

庭生活用具及设备等广泛行业。我们致力于与中国政府及各地方执法紧密合作，

在中国及其他国家/地区全面打击假冒产品的生产、流通及销售。本小组旨在搭

建一个平台，供小组成员沟通、交流及分享最佳实践。我们致力于研究无线与集

成电路行业小组成员在知识产权保护工作中所面临的一些共同问题，并为尝试提

出解决方案做出努力。 


